
 

 

 
 
 

Schriftelijke vragen Autobranden in Zoetermeer 
 
 
 
 
 
Zoetermeer 10 januari 2019, 
 
 
 
Geachte griffie, 
 
Naar aanleiding van persberichten in Zoetermeers dagblad, In de buurt en het Parool heeft 
de Zoetermeerse VVD de navolgende vragen aan het college: 
 

1. Uit cijfers van Alarmeringen.nl blijkt dat er landelijk 25% meer auto’s in brand vlogen 
dan het jaar er voor (5574 vs 4524). In Zoetermeer lijken de cijfers erger. In 2017 18 
meldingen, vorig jaar 34. Kloppen de cijfers die de pers weergeeft? 

2. Als de cijfers kloppen: welke acties hebben politie en brandweer verder ondernomen? 
Zijn er aanhoudingen verricht?  

3. Ook in Zuid Holland is het aantal auto’s dat in vlammen opging gestegen. Is er sprake 
van een regionaal georganiseerd verschijnsel? En zo ja, hoe wordt ingezet op een 
regionale aanpak? 

4. De VVD is voorstander van een preventieve aanpak. In Amsterdam heeft politie 
moeite om grip te krijgen op het ontstaan van autobranden door brandstihting. Wat 
doet het college om meer autobranden in Zoetermeer te voorkomen? Werpt die 
aanpak vruchten af? 

 
Gelieve deze vragen door te geleiden naar het college. 
 
 
 
Namens de Zoetermeerse VVD,   
 
Robbert Moree 
Raadslid 
 
 


